
predstavnici izvršne vlasti izjavama 
da su razrešenje i ishod postupka 
pred Apelacionim sudom praktično 
izvesni.  Sigurna sam da bi apostro-
firanje imena tog funkcionera inici-
ralo pokretanje krivičnog postupka 
protiv mene. Inače, ovo sve govo-
rim kao član Društva sudija Srbije 
čiji je najvažniji cilj očuvanje sudij-
ske nezavisnosti.

Imate li dokaze za ovo što ste 
ispričali o zahtevu funkcionera 

DS? Jste li nekog o tome obave-
stili?

- Ispričala sam ljudima koji su mi 
nabliži u porodici i na poslu. Ali, 
moram priznati da sam reči pome-

nutog funkcionera uzimala više 
kao praznu pretnju sve dok posle 
objavljivanja presude, nisam 
stavljena na stub za javni linč. 
Onda sam shvatila da ovaj funk-
cioner nije radio na svoj ruku, 

već da govori u ime ljudi sa višeg 
partijskog nivoa.

Da li je bilo sličnih urgencija i 
zahteva iz partija koje su bile zain-
teresovana da se Marko oslobodi?

- Ne. Niko mi se nije obartio 
osim funkcionera DS.

Poznajete li nekog iz Markove 
porodice?

- Iako sam rođena i živim u 
Požarevcu nikoga ne znam ne samo 
iz porodice Milošević, već ni iz po-
rodice Markove supruge. 

Jeste li čuli za priču da ste bli-
ski SPS-u, da poznajete ministra 
Milutina Mrkonjića i da ste se 
hvalisali kako uživate njegovu 

zaštitu?
- To je apsolutna neistina. 

Nikada nisam bila ne samo 
član, nego ni simpatizer ne-
ke stranke. Ministra 
Mrkonjića nikada nisam vi-
dela, niti sa njim progovori-
la reč. 

Koja vas je reakcija na 
presudu najviše pogodila? 

-Izjave ministarke pravde 
Snežane Malović i državnog se-
kretara Slobodana Homena. 
Ministarka je moju odluku nazvala 
sramnom i skandaloznom u trenut-
ku kada presuda još nije izašla iz 

suda i kada joj nijedna činjenica iz 
spisa, relevantna za ocenu mog ra-
da, nije mogla biti poznata. 
Takođe, najavila je i podržala moje 
razrešenje kada se disciplinski tu-
žilac još nije oglasio i kada se još 
nije znalo da li će inicijativa uop-
šte biti pokrenuta. A ista sedi u 
Visokom savetu sudstva i treba da 
odlučuje o mom eventualnom ra-
zrešenju. S druge strane, Homen 
se upušta u pravnu kvalifikaciju 

dela, izjašnjava se da li je postu-
pak zastareo i na taj način vrši pri-
tisak na Apelacioni sud. Posebno 
želim da mi državni sekretar obja-
sni šta znači njegova izjava da sam 
bila “zaštićena kao beli medved”. 
Jedina moja zaštita su rezltati rada, 
jer sam normu prebacivala i do 
300 odsto.

Imate li neprijatnosti na poslu?
- Posle presude, s obrazloženjem 

da su potrebne promene , vršilac 
funkcije predsednika suda je pred-
ložio da na mesto predsednika kri-
vičnog odeljenja, umesto mene do-
đe drugi. Ostale sudije su gledajući 
u pod prihvatile ovaj predlog. 
Inače, posle reakcija na presudu, 
većina kolega izbegava svaki kon-
takt i razgovor sa mnom. Moram 
da kažem da je predsednik suda bez 
ikakvog pravnog osnova vršio uvid 
u moj predmet, iz koga su i neka 
dokumenta nestala. 

Da li vam je neko pružio po-
dršku?

- Društvo sudija Srbije. Naša aso-
cijacija je upoznala ombudsmana sa 
napadima na mene, a verujem da će 
o ovom slučaju Društvo sudija oba-
vestiti i međunarodna pravosudna 
udruženja. S.B.

Funkciner Demokratske 
stranke (DS) tražio je da 
makar uslovno osudim 
Marka Miloševića i za-
pretio da ću, ukoliko to 

ne učinim, biti razrešena - kaže za 
Stav Gordana Vidojković, sudija 
Osnovnog suda u Požarevcu. Ona 
je presudom od 18. novembra odbi-
la optužbu da su sin bivšeg pred-
sednika Srbije i njegovo društvo 
članu Otpora Nebojši Sokoloviću 
naneli teške telesne povrede u maju 
2000. godine.

Da li je neko vršio pritisak na 
vas, pre nego što ste doneli presu-
du?

- Gotovo tri meseca pre nego što 
sam donela i objavila presudu, 
funkcioner DS se najavio telefo-
nom i došao u moju kuću. Bez 
uvijanja mi je stavio do znanja da 
ga interesuje presuda vezana za 
Marka Miloševića. Rekao je: ” 
Osim Marka, drugi okrivljeni u 
ovom postupku nas ne zanimaju. 
Donesi kakvu god hoćeš presudu, 
samo da za Marka bude osuđuju-

ća. Nije bitno da li će biti uslovna 
ili bezuslovno. Čak nas ne zanima 
ni kolika će biti eventualna efek-
tivna kazna”.

Kako ste reagovali na ovu po-
nudu?

- Odgovorila sam da je to pravno 
nemoguće i da sudija nije Deda 
Mraz koji ispunjava nečije želje. 
Uzvratio je rečima:”Ti ga osudi i 
nemoj da brineš da li je to pravno 
moguće ili ne. Budi sigurna da će 
tvoja osuđujuća presuda biti po-
tvrđena u Apelacionom sudu. 
Inače, Marko se nikada neće vra-
titi iz inostranstva”. To me je do-
datno šokiralo i prenerazilo. 
Pokušala sam da mu objasnim da 
odluku, bez obzira da li će biti po-
tvrđena ili ukinuta, ja potpisujem i 
da ne mogu da pristanem na nje-
gov zahtev. Onda je 
zapretio:”Dobro razmisli. Ukoliko 
ne prihvatiš bićeš razrešena”. Kada 
sam ponovo odbila , zaprepašćeno 
sam slušala kako mi govori:” Nije 
nam jasno zbog čega si tako tvrdo-
glava. Tvoj telefon je prisluškivan 

oko godinu dana, jer se očekivalo 
da ćeš biti u kontaktu ili sa 
Markom ili sa nekim iz njegove po-
rodice. Rekla sam mu : “Ako ste 
prisluškivali, onda znate istinu”. 
Razgovor je završio porukom da 
mu se javim ako se predomislim. 

Da li ste pokušali da saznate da 
li vam je zaista i po čijem nalogu 
prisluškivan telefon?

- Nisam, niti sam imala moguć-
nosti. Ali, rečeno mi je da sam pri-

sluškivana.
Ko je taj funkcioner DS?
- Sigurno kod mene nije mogao 

da dođe neko iz partijske centrale u 
Beogradu. Na lokalnom nivou ovaj 
čovek zauzima jedno od najviših 
mesta u stranci. Ali njegovo ime ne 
mogu sada da saopštim.

Zašto?
-U situacijhi kada se podnosi ini-

cijativa za moje razrešenje i kada se 
toj inicijativi pridružuju najviši 
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Gordana VidojkoVić, su    dija osnoVnoG suda u PožareVcu, tVrdi za staV

Ministra Mrkonjića nikada nisaM videla, niti sa njiM progovorila reč „tvoj telefon je prisluškivan oko godinu dana“

Ministarka je moju odluku nazvala 
sramnom i skandaloznom u trenutku 
kada presuda još nije izašla iz suda 
i kada joj nijedna činjenica iz spisa, 
relevantna za ocenu mog rada, nije 
mogla biti poznata

Funkcioner DS tražio Da 
oSuDim marka miloševića

razapeta 
Gordana Vidojković

„Ti ga osudi i nemoj da brineš da li je to 
pravno moguće ili ne“, rekao mi je političar 
iz DS, a onda zapretio: ”Dobro razmisli. 
ukoliko ne prihvatiš bićeš razrešena“

Homen se upušta u pravnu kvalifikaciju dela, 
izjašnjava se da li je postupak zastareo i na taj način 
vrši pritisak na apelacioni sud. Posebno želim da mi 
državni sekretar objasni šta znači njegova izjava da 
sam bila “zaštićena kao beli medved”


